
JEZIK PRIDE NAPROTI 

 

Posvet o lahkem branju bo potekal  

25. in 26. novembra 2020 na spletu.  

 

Prijave zbiramo na spletu. 

Povezava:  

www.risa.si/2020-prijava-posvet 

 

 

URNIK  

 

SREDA, 25. november 

od 16.00 do 19.30 

 

 

 

16.00–16.10 Zagovornik načela enakosti MIHA LOBNIK: 

Lahko branje kot pravica 

 

16.10- 16.15 dekanica Pedagoške fakultete v Mariboru, red. prof. dr. 

MILENA IVANUŠ GRMEK: Pozdrav 

 

 

 

16.15–16.55 Tatjana Knapp in Dragica Haramija:  

Lahko branje v Sloveniji in sodelovanje z drugimi državami 

http://www.risa.si/2020-prijava-posvet


 

 

16.55–17.05 odmor 

 

17.05–17.30 Veronika Rot: 

Novice v lahkem branju na dostopno.si (RTV SLO)  

 

17.30–17.55 Saša Lesjak: Zakoni v lahkem branju v slovenščini 

 

17.55–18.20 Domen Retelj: Časopis 20 MINUT izhaja že 10 let 

 

 

 

18.20–18.30 odmor  

 

 

 

18.30–18.55 Peter Gaber: Risba v lahkem branju 

 

18.55–19.20 Maja Dretnik: Lahko branje v knjižnicah 

 

 

 

 

19.20–19.30 vprašanja in pobude 

 

 

KONEC PRVEGA DNE 

  



ČETRTEK, 26. november 

od 16.00 do 19.30 

 

 

 

 

16.00–16.25 Mateja Turk: Projekt MeTURA – Nazaj h koreninam 

 

16.25–16.50 Nevenka Kos, Mojca Šmon, Nejko Perko, Marjetka 

Levar in Estera Slatinšek: Testiranje preko spleta 

 

16.50–17.15 Nataša Hiter Ravnjak: 

Lahko branje v VDC POLŽ Maribor in knjiga Prepovedana 

ljubezen 

Renata Štritof: 

Mladi raziskovalci o lahkem branju  

 

 

 

17.15–17.25 odmor 

 

 

 

17.25–17.50 Nina Koletnik, Vesna Rižnik in Tim Rogelšek:  

Knjiga Dom je tam, kjer je srce 

 

17.50–18.15 Mateja Meh, Ana Linasi in Sabina Breznik: 

Puran Peter, prva knjiga na 3. stopnji lahkega branja v 

slovenščini  



 

 

18.15–18.25 odmor 

 

 

 

18.25 –18.50 Eva Križnik: Žiga Špaget v simbolih 

 

18.50–19.15 Aksinja Kermauner: 

Natečaj za najboljše kratke zgodbe v lahkem branju 

 

 

 

 

19.15–19.30 zaključek, vprašanja in pobude 

 

 

KONEC POSVETA 

_____________________________________________________________ 

Posvet je del projekta Jezik pride naproti, 

ki ga sofinancira Ministrstvo za kulturo Republike Slovenije.   

Pri posvetu pomaga Univerza v Mariboru, Pedagoška fakulteta.  

 

 

 

 

 


